
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 26.02.25 

Deltagere: Anne Thidemann, Carina Faaborg, Jesper Prins, Jens Kristian Henriksen, Anna Crawford, 

Kirsten Aa (skolefrivillig), Dan Andersen, Mikkel Andersen, Morten Graf, Per Lund 

(idrætsforeningen) Trine Dahl, og Lise Juul Agerholm 

Elevrepræsentanter - ikke deltagende 

Referent: Trine Dahl 

 
1. Information om ansættelsesproces v. Børn og Ungechef, Rasmus Graff 

 
Rasmus informerer bestyrelsen, tillidsvalgte samt skolens ledelse om rekruttering af ny skoleleder 
på Højvangskolen og kommende ansættelsesproces. 
D. 7.3. skal kandidater til ansættelsesudvalget meldes ind.  
D.17.3 afholdes indledende møde om udvalgets rolle og interview med ansættelsesudvalg.  
 

2. Budget24 og Regnskab25 v. administrationsleder, Rikke.  
 
Budgettet er godkendt af bestyrelsen. 
 

3. Nyt fra formanden 
 
Stor tillid til Lise som konst. skoleleder. 
Bestyrelsen peger enstemmigt på Carina som repræsentant i ansættelsesudvalget. 
 

4. Nyt fra ledelsen 
 

Lise ønsker, at bestyrelsesmøderne åbnes mere op. Deltagelse af relevante medarbejdere, der 
præsenterer noget af det, de brænder for. 
Næste gang inviteres Jeppe - udskolingsleder med. Han skal præsentere demo-lokale i udskolingen 
samt orientere om timefordelingsplanen samt et såkaldt nyt fænomen i fagfordelingen 
”timebank”.  

 
Vi vil også gerne præsentere vores retningspapir 4.0, hvor forskellige fokusområder skal 
præsenteres af de mennesker, som brænder allermest for det. 

 
Omstillingsplanen og skoleudviklingssamtale 
Skolen får tilført midler, der skal understøtte bredere børnefællesskaber. 
Bestyrelsen, elevråd og MED-udvalg inddrages i beslutningen om disse midler. 
Lise informerer om kommende skoleudviklingssamtale. 
 



 
 
Tema-aften med SFO-forældrerådet.  
Vi skal udarbejde en samarbejdsaftale mellem SFO-forældrerådet og skolens bestyrelse 

 
Sygefravær – status.  
Lise præsenterer status på sygefravær på Højvangskolen 

 
Opfølgning på APV  
Lise præsenterer status på proces. 
 
Kommunikation 
 Hvordan styrkes kommunikationen til forældre endnu mere? 
Forslag om nyhedsbrev ca. 3- 4 gange årligt. 
 
”Forældreråd” – principper drøftes til efteråret.  
 
Elevrådet – hvorfor er de ikke deltagende? Lise følger op elevrepræsentanter.  
 

5. Nyt fra medarbejderne 
Intet ud over det vi har været igennem. 
 

6. Nyt fra foreninger/skolefrivillige 
Afventer svar vedr. Udskiftning af tæppe samt opsætning af lydanlæg i hallen. 
 

7. Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt. 

 
Næste møde: 10. april kl. 17-19 

 
 
 
 

 


